

Chinese New Year Brunch 2026

新春節慶早午餐

Celebrate the Lunar New Year with a stunning festive brunch featuring a luxurious seafood platter, an auspicious "Lo Hei" Salad, a wonderful salad and appetizer bar, a choice of exquisite main courses, and an array of Asian-inspired savoury dishes and sweet delicacies.

品嚐豐盛喜慶的農曆新年早午餐，亮點包括豪華海鮮拼盤、寓意吉祥的「撈起」、沙律與前菜自助吧、多款精選主菜，以及亞洲風味美饌與精緻甜點。

每位港幣 **HK\$368** per person

Include coffee or tea. Add selected Italian wines free flow package \$198 (Per Person)

包括茶或加啡。另加精選義大利餐酒無限暢飲套餐 \$198 (每位)

Seafood Platter (Per Person)

豪華海鮮拼盤 (每位)

Thai-style Raw Prawns, Alaskan Crab Legs, Clams, Mussels, Baked Oysters
泰式生蝦、阿拉斯加蟹腳、蜆、青口、焗蠔

"Lo Hei" (Prosperity Salad)

撈起

An auspicious salad featuring over ten ingredients. Toss together with your family and friends to mark the start of a prosperous year with good fortune!

匯聚超過十款好意頭食材，與親朋好友一起「撈起」，寓意來年大家齊齊「風生水起、越撈越旺」！

Noodle Bar

即煮麵檔

Enjoy cooked-to-order noodles with over 12 varieties of toppings in

Tom Yum Seafood Broth or Pork Bone Broth.

享用即點即煮麵食，配搭超過12款精選配料，可選冬蔭功海鮮湯底或濃郁豬骨湯底。

Main course

主菜

Australia 36 South Grain-Fed Striploin (8 oz) (Additional \$128)

澳洲36南穀飼西冷牛扒(8盎司)(另加\$128)

Grilled New Zealand Lamb Rack and Confit Lamb Shoulder (Additional \$128)

烤紐西蘭羊架伴油封羊肩(另加\$128)

Grilled Pork Rack served with mashed potatoes and the port wine sauce

炭烤豬肋排伴薯蓉及波特酒醬汁



Spring Chicken Spanish Paella

法式春雞配西班牙海鮮飯



Miso Black Cod Fish

銀鳕魚西京燒



Grilled Prawns Carbonara

大蝦卡邦尼意粉



Pumpkin Risotto

南瓜意大利燉飯



All prices mentioned are in Hong Kong dollars and a 10% service charge applies.
Accor Plus Discount is not applicable on Accor Plus blackout dates on 14 & 17-19 Feb, 2026

所有價格均以港元計算，需另加一服務費
雅高A佳卡優惠暫停日為2026年2月14、17至19日

Contain Dairy
含有乳制品

Contain Gluten
含有麩質

Contain Pork
含有豬肉

Contain Seafood
含有海鮮

Contain Soy
含有大豆

Vegetarian
素食

Contain Egg
含有蛋